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 !שלום ורוב ברכה

 

דאגה רבה לחלקים נרחבים באוכלוסייה מול חוק התקשורת הדיגיטלית הנכלל בחוק הנדון: 
 ההסדרים

 

ההסדרים  בפליאה ובתדהמה שמעתי חוק התקשורת הדיגטלית העומד להצבעה במכלול חוקי חוקי

במשק, חוק המבקש לקבוע כי שליחת הודעות ממשרדי הממשלה לאזרחים תבוצע באמצעים 

 דיגיטליים ולא עוד באמצעות הדואר כפי שהיה נהוג עד כה.

ות חייה של ישראל השנייה, אני פונה אלייך באופן אישי ומבקש לשרטט בפנייך את מציא

 :האחרת

ווסדה, יחד עם היותה צעירה ילה 100יר המציינת בני ברק הינה השמינית בגודלה, אך גם ע

באוכלוסייתה, עדיין שיעורים של האזרחים הוותיקים שחצו את שנת המאה לחייהם כ"י, הינו 

 הגבוה בישראל.

דור המייסדים של חיינו בארץ הזו, מושא  –שים לנגד עיניך את אוכלוסייה זו, אוכלוסיית הקשישים 

והדיגיטציה, כאשר כלל הודעות הביטוח  המחשובחייהם נטולי  הערצה של כולנו, ונסה לתאר את

יועברו באמצעות דיגיטליים.  הלאומי, משרד הביטחון, דוחו"ת, עדכוני בריאות מיסוי וכדומה,

 ר בעינוי והתשה קיומית לאוכלוסייה הזכאית לכל הנגשה, לא להיפך!מדוב

רבבות המתנזרים משימוש באמצעים דיגיטליים שהינם רוב תושבי העיר הזו, אנו  קח לצידים

וביתר שאת במצבי חירום. להנחית על פלח אוכלוסייה  –כרשות עסוקים באתגר הזה בעמל בשגרה 

צו ניתוק ממערכות החיים הממשלתיים, זו פגיעה אנושה ברמת השירות הבסיסית לה משמעותי זה 

 צבת אתגר בלתי עביר לחלק ניכר ומשמעותי באוכלוסייההם זכאים כאזרחים, ה

אינני מקל ראש בערכי הקיימות ובערכי הסביבה, בחיסכון התקציבי והתפעולי, אך יחד עם זאת 

חייבת הצעת החוק לאפשר לכל אזרח בישראל לבחור את אופי התקשורת הנגיש עבורו לצורך קיום 

דיגיטלית, תתאפשר בקשה מפורשת של שמירה ממשק חיים תקין )גם אם העדפה הבסיסית תהיה 

 על ערוצי העדכון הנהוגים עד כה(.

שגריר נאמן, אוהב ופועל למען אוכלוסיות אלו, לצד , כאני בטוח כי תשקול את הנושא מחדש

 עמלך למען כלל תושבי ישראל

 בהערכה מרובה

 אברהם רובינשטיין

 ראש העיר


